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PROTOKÓŁ NR 8/2021 
z posiedzenia Komisji Społecznej, które odbyło się 22.09.2021 r.  

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Działalność Stowarzyszeń znajdujących się na terenie Bierunia. 
2. Opiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie zmiany Statutu miejskiej instytucji kultury pod nazwą Bieruński Ośrodek 
Kultury,  

b) w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na 2022 rok ”Udzielanie świadczeń 
zdrowotnych w zakresie rehabilitacji dzieci niepełnosprawnych z terenu Gminy Bieruń 
w warunkach domowych”,  

c) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Bieruń.  

3. Sprawy bieżące.  
4. Przyjęcie Protokołu nr 7/2021 z posiedzenia Komisji Społecznej z dnia 18.08.2021 r.     

 
Przewodnicząca Komisji Barbara Panek-Bryła otworzyła posiedzenie Komisji Społecznej. Na podstawie 
listy obecności stwierdziła, że liczba obecnych na sali radnych pozwala na prawomocne obradowanie 
oraz podejmowanie wniosków. Przywitała wszystkich, którzy przybyli na posiedzenie komisji 
oraz zapytała czy wszyscy radni otrzymali zawiadomienie wraz z zaproponowanym porządkiem 
posiedzenia i czy wnoszą uwagi do porządku posiedzenia.   
 
Wobec braku uwag, Przewodnicząca Komisji przeszła do merytorycznych punktów posiedzenia.  
 
 
Ad 1 
Temat „Działalność Stowarzyszeń znajdujących się na terenie Bierunia” przedstawiła Naczelnik 
Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych Katarzyna Mazurczyk. 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła wnioski trzech organizacji pozarządowych: Stowarzyszenia 
Orkiestra Dęta KWK Piast, Stowarzyszenia Solidarność Pamięci Strajkujących Górników w Kopalni 
Węgla Kamiennego Piast 14-28 Grudnia 81 oraz Bieruńskiej Fundacji Inicjatyw Gospodarczych. 
Burmistrz  Miasta odniósł się do złożonych wniosków.  
 
W czasie dyskusji głos zabrali radni: Agnieszka Demska-Furgał, Damian Gerycki, Stanisław Jurecki, 
Edward Andrejczuk oraz Przewodniczący Rady. Poruszono kwestie m.in.: zmniejszania się 
zainteresowania działalnością stowarzyszeń wśród młodych ludzi, aktywnych stowarzyszeń, 
porozumienia się między organizacjami, wygaszania stowarzyszeń, spotkania wszystkich 
stowarzyszeń, w celu wymienienia doświadczeń i pomysłów oraz problemów z rozliczeniem 
finansowym oraz problemów z wymaganiami formalno-prawnymi. 
Burmistrz odniósł się do poruszanych kwestii. 
Na zakończenie dyskusji radna Agnieszka Demska-Furgał zgłosiła wniosek, który Przewodnicząca 
Komisji w zmienionej formie poddała pod głosowanie: 
 
Wniosek 1 
Komisja Społeczna wnioskuje do Burmistrza Miasta o aktualizację programu współpracy  
z organizacjami pozarządowymi i przedstawienie go na listopadowym posiedzeniu Komisji. Podczas 
prac wziąć pod uwagę propozycję organizacji dotyczącą spotkania organizacji pozarządowych pod 
egidą Burmistrza Miasta w celu omówienia współpracy i wymiany doświadczeń. 

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek przyjęty jednogłośnie, przy 9 głosach za. 
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Ad 2 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał: 
 

a) w sprawie zmiany Statutu miejskiej instytucji kultury pod nazwą Bieruński Ośrodek Kultury 
 
Projekt uchwały omówił Zastępca Dyrektora Bieruńskiego Ośrodka Kultury Adam Kondla.  
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że jej zdaniem w takich sprawach powinni opowiedzieć się 
mieszkańcy. Do tematu odniósł się radny Damian Gerycki. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
następującą opinię: 
 
Opinia 1 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu miejskiej instytucji 
kultury pod nazwą Bieruński Ośrodek Kultury. 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

Opinia przyjęta większością głosów, przy 7 głosach za, 2 wstrzymujących się. 
 

b) w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na 2022 rok ”Udzielanie świadczeń 
zdrowotnych w zakresie rehabilitacji dzieci niepełnosprawnych z terenu Gminy Bieruń  
w warunkach domowych” 

 
Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych. 
W dyskusji głos zabrała Przewodnicząca Komisji, która zapytała czy program jest taki sam jak w zeszłym 
roku. Radna Krystyna Wróbel zapytała czy w zeszłym roku było dofinansowanie ze środków 
zewnętrznych. Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych oraz Inspektor 
Anna Mokry. 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie następującą opinię: 
 
Opinia 2 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki 
zdrowotnej na 2022 rok ”Udzielanie świadczeń zdrowotnych w zakresie rehabilitacji dzieci 
niepełnosprawnych z terenu Gminy Bieruń w warunkach domowych”. 

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 9 głosach za. 
 

c) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Bieruń. 

 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta. Wspomniał, że w planach jest wprowadzenie bonu 
żłobkowego.  
 
W dyskusji głos zabrali Przewodniczący Rady, Przewodnicząca Komisji oraz radna Agnieszka Demska-
Furgał. Poruszono kwestie dotyczące m.in.: terminu otwarcia żłobka, którego właścicielem jest 
prywatny przedsiębiorca, bonu żłobkowego dla dzieci, które uczęszczać będą do żłobków na terenie 
miasta, przedkładania wzrastającego dofinansowania na kwotę opłaty za żłobek. 
Odpowiedzi na poruszone kwestie udzielił Burmistrz Miasta.  
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
następującą opinię: 
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Opinia 3 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 
wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy 
Bieruń. 

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 9 głosach za. 
 
 
Ad 3 
Stan prac nad Strategią Rozwoju Sportu i Rekreacji przedstawił Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Michał Żerdka.  
W dyskusji, w której głos zabrali radni: Agnieszka Demska-Furgał, Edward Andrejczuk, Damian 
Gerycki, Przewodniczący Rady oraz Przewodnicząca Komisji poruszono kwestie m. in.: braku ujęcia 
klubów w strategii, jeśli nie dostarczą danych źródłowych, okresu czasu na jaki strategia ma być 
przygotowana, sportu powiązanego z procentowym czynnikiem, stypendiów, otwarcia furtki dla 
transferów między klubami, nagród dla sportowców, którzy nie należą do klubów. 
Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji odpowiedział na zadawane pytania. 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie następującą opinię: 
 
Opinia 4 
Komisja Społeczna zapoznała się ze stanem prac nad przygotowaniem Strategii Rozwoju Sportu oraz 
akceptuje jego założenia i przedstawiony kierunek dalszych prac. 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

Opinia przyjęta większością głosów, przy 7 głosach za, 2 wstrzymujących się. 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała o wpłynięciu pisma Związku Nauczycielstwa Polskiego  
z prośbą o podwyżkę.  
 
Ad 4 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie Protokół Nr 8/2021 z posiedzenia komisji, 
które odbyło się w dniu 22.09.2021 r. 

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodnicząca Komisji po zrealizowaniu porządku, zamknęła posiedzenie komisji. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała:   
Justyna Kasperczyk        
 

           Przewodnicząca Komisji Społecznej 
 

        
dr Barbara Panek-Bryła 


